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- Убеђен сам да ћемо добити статус кандидата и да ће после избора уследити одлучни
европски преокрет наше државне стратегије, па ћемо убрзо отпочети и преговоре о
придруживању ЕУ - каже у интервјуу за „Блиц” Вук Драшковић, председник СПО,
додајући да Преокрет смета свима у странкама, правосуђу, парламенту и медијима који
стрепе од европеизације Србије.

  

Драшковић сматра да је Србија упућена на ЕУ јер, како наводи, око 60 одсто извоза
Србија одлази у земље Уније где, првенствено у Немачкој и Аустрији, живи и ради више
од милион наших грађана. Без помоћи дијаспоре својим незапосленим и сиромашним
рођацима у Србији, како оцењује - „овде би већ владали општа беда и безнађе”.

  

- ЕУ је једини спас за српску клонулу привреду, а пре свега за пољопривреду. ЕУ је и
јединствено тржиште радне снаге свих профила, што је додатна шанса за десетине
хиљада младих у Србији. Да и не говорим о демократским стандардима и европском
систему вредности, без чега је немогућ преображај Србије у модерну и просперитетну
државу. Наравно да ЕУ има алтернативу и овде многи заговарају да наше стратешке
путоказе преусмеримо ка Русији, Кини, Индији, Бразилу, Азербејџану, несврстаним. При
томе, ти еврофоби крију од грађана да је данас извоз Србије у Црну Гору већи од извоза
у Русију, да је извоз на Косово 150 пута већи од извоза у Кину, а у Хрватску је наш извоз
десет пута већи од извоза у Индију, Азербејџан и Бразил заједно. Крију и то да су руски
и кинески кредити три пута скупљи од европских, а из тих земаља не добијамо ни
донације, каже Драшковић.

  

(Блиц) 
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